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PROTOKÓŁ Nr XV/2015 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 28 października 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 17: 35 obrady XV sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 28 października 2015r. Powiedział, że dzisiejszą sesję rozpoczynamy 

w sposób szczególny, ponieważ rozpoczynamy procedurę nadawania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Leszno Panu Robertowi Lewandowskiemu. Powiedział, że wszyscy mieszkańcy 

naszej gminy są dumni z osiągnięć Roberta, dlatego będą zbierane podpisy pod wnioskiem, żeby 

inicjatywa była ogólnogminna. Na dzisiejszą sesję została zaproszona Pani Iwona Lewandowska, 

mama Roberta, której chcielibyśmy podziękować za Roberta oraz za trud włożony w jego 

wychowanie. Przewodniczący Rady Gminy w imieniu władz oraz mieszkańców Leszna wręczył 

Pani Lewandowskiej bukiet kwiatów i zakomunikował, że oficjalnie zostaje rozpoczęta procedura 

nadawania Robertowi Lewandowskiemu tytułu Honorowego Obywatela Gminy Leszno. Poprosił o 

przekazanie Robertowi wyrazów uznania od wszystkich mieszkańców Leszna.  

Pani Iwona Lewandowska – powiedziała, że jest wzruszona i mile zaskoczona zaproszeniem na 

dzisiejszą sesję. Zapewniła, że Robert nas nie zawiedzie i że należy trzymać kciuki za naszą 

reprezentację. Podziękowała również radnej Pani Ewie Grot za inicjatywę zmierzającą do 

uhonorowania Roberta.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował Pani Iwonie Lewandowskiej za 

przybycie a następnie powrócił do kontynuowania obrad.  

 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu 30 września 2015r.                  

(Nr XIV/2015)  

4. Interpelacje i zapytania Radnych; 

5. Sprawozdanie z działalności spółki TBS „Ostoja”  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno na 

lata 2015 – 2020; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

9.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na 2016 r.; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, ustalenia wysokości stawek               

i terminów płatności oraz zasad poboru tej opłaty na terenie Gminy Leszno;  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty;  

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lesznie, ul. Leśna 13; 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli oraz dla osób prawnych i osób fizycznych prowadzących niepubliczne inne 

formy wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania; 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania                         

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i tryb ich pobierania; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi;  

17. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. „E-usługi między Wisłą                                 

a Kampinosem”; 

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

19. Sprawy różne; 

20. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Zapytał czy ktoś z radnych wnosi jakieś uwagi do odczytanego porządku obrad.  

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad, więc Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła porządek obrad.  

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.   

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno w dniu 30 września 2015r. 

(Nr XIV/2015) 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś uwagi lub zastrzeżenia 

do protokołu? 

Pani Stanisława Kucharska – radna wniosła uwagę do pkt. 8 porządku obrad, gdyż opis 

zamieszczony w tym miejscu częściowo nie dotyczy tego punktu porządku obrad. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że widocznie wystąpiła jakaś pomyłka, 

więc te dodatkowe zapisy należy wykreślić.  

Następnie Przewodniczący poddał zmieniony protokół pod głosowanie. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła protokół                

Nr XIV/2015 z dnia 30 września 2015r.  

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jakieś interpelacje?  

Nikt nie zgłosił interpelacji.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności spółki TBS „Ostoja” 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poinformował, że co roku w październiku 

gościliśmy na sesji Pana Piotra Krupę, który jest członkiem Rady Nadzorczej TBS „Ostoja” z 

ramienia Gminy Leszno. W tym roku otrzymaliśmy sprawozdanie w formie pisemnej, gdyż Pan 

Piotr jest chory i nie mógł przybyć na dzisiejszą sesję.  

Następnie przewodniczący odczytał sprawozdanie, z którym można się zapoznać w biurze Rady 

Gminy.  
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Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno                    

na lata 2015 – 2020 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do WPF-u oraz do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2015.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że w załączniku nr 1 do WPF w części 

tabelarycznej wprowadzono zmiany wynikające z zarządzeń Wójta Nr 164/2015 z dnia 14 

października 2015r. i Nr 169/2015 z dnia 19 października 2015r. oraz zmiany wynikające                           

z przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2015. W załączniku nr 2 dotyczącym przedsięwzięć wprowadzono nowy projekt pn. „Stworzenie 

warunków dla sprawnego wdrażania instrumentu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych dla 

Warszawskiego Obszaru Funkcjonowania” oraz ustalono limit wydatków dla tego zadania na lata 

2015 – 2018. Następnie omówiła szczegółowo wprowadzone zmiany do WPF na podstawie 

objaśnień oraz części tabelarycznej.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do 

przedstawionych zmian do WPF? 

Nikt nie wniósł uwag, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał uchwałę 

pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę Nr 

XV/83/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 2015-

2020;  

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że do Uchwały Budżetowej wprowadzone zostały 

zmiany po stronie dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów, w załączniku dotyczącym zadań 

z zakresu administracji rządowej, w planie dotacji celowych dla podmiotów zaliczanych                             

i niezaliczanych do sektora finansów publicznych oraz w planie wydatków na zadania inwestycyjne 

na rok 2015. Poinformowała, że dochody budżetu zwiększa się o kwotę 242.431,77 zł oraz 

zmniejsza o kwotę 2.263,00 zł, czyli po zmianach ustala się dochody budżetu w łącznej wysokości 

39.046.414,12 zł. Następnie p. Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany wprowadzone po stronie 

dochodów na podstawie uzasadnienia do uchwały oraz części tabelarycznej.  

Po omówieniu dochodów poinformowała, że wydatki budżetu zwiększa się o kwotę 575.995,58 zł 

oraz zmniejsza się o kwotę 211.618,00 zł, czyli po zmianach ustala się wydatki budżetu w łącznej 

kwocie 40.339.361,37 zł. Następnie szczegółowo omówiła naniesione zmiany w wydatkach 

budżetu gminy w poszczególnych działach i rozdziałach na podstawie uzasadnienia i załączników 

do uchwały.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do 

przedstawionych zmian. 
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Nikt nie wniósł uwag, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę   

Nr XV/84/2015 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Zapytał 

czy p. Skarbnik mogłaby coś dodać w tym temacie.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że większość stawek podatku od nieruchomości 

pozostawiamy na poziomie roku 2015 z tego względu, że wskaźnik wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych w pierwszym półroczu roku 2015 w porównaniu do pierwszego półrocza roku 

2014 wyniósł 98,8 % czyli zanotowany został spadek cen o 1,2 %. W związku z deflacją Minister 

Finansów pozostawił maksymalne wskaźniki podatków od nieruchomości na poziomie roku 2015                  

z wyjątkiem dwóch, które uległy zmniejszeniu, a mianowicie od budynków lub ich części zajętych 

na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym 

oraz od budynków związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych. Na rok 2016 rok w zakresie 

tych dwóch stawek przyjmujemy stawki na poziomie wskazanym przez Ministra Finansów.   

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś pytania do tej uchwały. Pytań nie zgłoszono, więc 

przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/85/2015 w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały                        

i zaznaczył, że stawki podatku pozostają na poziomie roku 2015. Następnie zapytał, czy radni mają 

pytania w przedmiotowym temacie. Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał projekt 

uchwały, po czym poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/86/2015 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.   

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na 2016 r. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały a następnie 

zapytał czy radni mają uwagi lub pytania do tej uchwały. 

Pytań nie zgłoszono, więc przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym poddał go pod 

głosowanie.  
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/87/2015 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego 

na 2016 r. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, ustalenia wysokości stawek               

i terminów płatności oraz zasad poboru tej opłaty na terenie Gminy Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że tą uchwałę podobnie jak poprzednie 

podejmujemy co roku. Zapytał p. Skarbnik czy w tej kwestii się coś zmieniło i czy będzie 

możliwość, żeby takiej uchwały już w przyszłym roku nie podejmować?  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że niniejszą uchwałą zostaje wprowadzona opłata 

targowa i określone są stawki tej uchwały. Zaznaczyła, że uchwała ta nie ma określonego 

końcowego terminu jej obowiązywania, więc jeżeli w roku 2017 stawki tej opłaty będą miały 

pozostać na niezmienionym poziomie to zapewne podejmowanie nowej uchwały nie będzie 

konieczne.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z uzasadnieniem stawki 

opłaty targowej pozostają na niezmienionym poziomie. Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub 

uwagi do tej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że w § 3 pkt. 2 słowo „przez”, należy zastąpić 

słowem „dla”, gdyż tak jest bardziej poprawnie.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie treść uchwały wraz ze zgłoszoną poprawką.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/88/2015 w sprawie  wprowadzenia opłaty targowej, ustalenia wysokości stawek i terminów 

płatności oraz zasad poboru tej opłaty na terenie Gminy Leszno.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad. 12  

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Grzegorza Banaszkiewicza – Zastępcę 

Wójta o przybliżenie tematu niniejszej uchwały.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że w maju br. został rozstrzygnięty 

przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z Gminy Leszno. Najkorzystniejszą 

ofertą była oferta złożona przez firmę Byś i w tej chwili miesięczne koszty wywozu odpadów 

naszej gminy wynoszą ok. 120 tys. zł. Dochody, jakie powinny wpływać od mieszkańców z tytułu 

opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi to na dzień dzisiejszy 85.304 zł należy jednak 

zaznaczyć, że występują zaległości w spłatach w wysokości ok. 35 tys. zł miesięcznie. Zgodnie                

z założeniami ustawy system odbioru odpadów powinien być zbilansowany czyli wszystkie koszty 

związane z funkcjonowaniem tego systemu powinny być pokrywane z opłat mieszkańców. 

Powiedział, że systemem odbioru odpadów komunalnych w naszej gminie objętych jest niemal 10 

tys. mieszkańców.  Wyjaśnił, że w celu zbilansowania systemu stawki za odbiór odpadów 

należałoby podnieść o ponad 5 zł od osoby/ miesięcznie, więc stawka za odbiór odpadów 
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segregowanych powinna wynieść ok. 13,50 – 14 zł.  Powiedział, że taka podwyżka byłaby zbyt 

duża dla mieszkańców, dlatego Wójt proponuje podniesienie opłat do 10 zł za odpady segregowane 

i 18 zł za odpady niesegregowane. Różnica między wpływami z opłat za odbiór odpadów a 

kosztami utrzymania systemu zostanie pokryta z budżetu gminy.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania do tej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał projekt uchwały wstawiając stawki opłaty (10 

zł i 18 zł), po czym poddał ją pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/89/2015 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lesznie, ul. Leśna 13 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały 

zawierające informacje na temat Anny Jagiellonki, wybranej na patronkę Gimnazjum w Lesznie.  

Następnie zapytał czy radni mają jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał projekt uchwały, po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/90/2015 w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Lesznie, ul. Leśna 13 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Pogratulował Gimnazjum wyboru patrona szkoły.  

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli 

oraz dla osób prawnych i osób fizycznych prowadzących niepubliczne inne formy 

wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania                  

i wykorzystania 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali nieco 

zmieniony projekt uchwały, gdyż był on konsultowany z Regionalną Izbą Obrachunkową. 

Zaznaczyła, że poprawki były niewielkie, ale są konieczne dla prawidłowego podjęcia i 

późniejszego wykorzystywania tej uchwały, więc tekst przekazany w dniu dzisiejszym jest tekstem 

poprawnym.  

Następnie Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/91/2015 w sprawie ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz 

dla osób prawnych i osób fizycznych prowadzących niepubliczne inne formy wychowania 

przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  i wykorzystania. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania                         

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i tryb ich pobierania 
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Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały. 

Zaznaczył, że stawki za godzinę świadczenia usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 

opiekuńczych nie były zmieniane od 2009 roku więc istnieje konieczność ich podniesienia                

i dostosowania do obecnie obowiązujących stawek. Następnie zapytał czy radni mają pytania w 

przedmiotowym temacie?  

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/92/2015 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i tryb ich pobierania. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały, po czym 

poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przybliżenie tematu.  

Pan Jarosław Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał załącznik do uchwały, 

którym opisane zostały główne zarzuty zawarte w skardze oraz stanowisko Komisji w tym zakresie.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do tej 

uchwały? 

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 12 „za”, 0 „przeciw”, 2„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/93/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta większością 

głosów.  

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. „E-usługi między Wisłą a Kampinosem” 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały, po czym zapytał 

czy radni mają pytania do tej uchwały?  

Pytań nie zgłoszono, więc Przewodniczący odczytał treść uchwały, po czym poddał ją pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr XV/94/2015 w sprawie realizacji projektu pn. „E-usługi między Wisłą a Kampinosem” 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 18 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Nie było odpowiedzi.  

Ad. 16 

Sprawy różne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, kto chciałby zabrać głos w sprawach 

różnych?  
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Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Wójt    

i Przewodniczący Rady mają obowiązek przedstawić  informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. Wójt powiedział, że nie otrzymał z żadnego z Urzędów Skarbowych informacji            

o jakichkolwiek nieprawidłowościach w oświadczeniach złożonych przez pracowników Urzędu 

Gminy wydających decyzje w imieniu Wójta oraz o oświadczeniach złożonych przez dyrektorów 

jednostek administracyjnych. W ocenie Wójta wszystkie oświadczenia złożone były terminowo           

i prawidłowo. Być może pisma w tej sprawie wpłyną w terminie późniejszym.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał pisma z Urzędu Skarbowego Warszawa 

Bielany dotyczące oświadczeń majątkowych radnych Gminy Leszno, z których wynika, że nie 

stwierdzono w nich nieprawidłowości. Otrzymaliśmy dwa pisma w tym zakresie, ponieważ jedno 

dotyczyło oświadczeń składanych na początku kadencji, a drugie odnosiło się do oświadczeń 

majątkowych za rok 2014. Następnie odczytał pismo Wojewody Mazowieckiego dotyczące 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy składanych na początku 

kadencji oraz za rok 2014. Z pisma tego wynika, że oświadczenia majątkowe Wójta złożone zostały 

prawidłowo, natomiast oświadczenia majątkowe Przewodniczącego Rady wymagają uzupełnienia 

zapisów dotyczących kredytu bankowego o wskazanie banku i celu zaciągnięcia tego kredytu. 

Przewodniczący zapewnił, że pismo wyjaśniające w tym zakresie zostało już wysłane do 

Wojewody.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że rozpocznie od przekazania kopi Statutu Gminy radnemu 

Wróblewskiemu, gdyż na ostatniej sesji zarzucał radnym brak znajomości Statutu, natomiast w Jej 

ocenie, to radny musi się w tym zakresie doedukować. Stwierdziła, że słowa radnego dotyczące 

braku znajomości Statutu miały obrazić tylko Ją a obraziły wszystkich. Powiedziała, że na ostatniej 

sesji Pan Wójt dał Jej wolną rękę do rozpoczynania różnego rodzaju inicjatyw związanych m.in. z 

uhonorowaniem Roberta Lewandowskiego, dlatego chciałaby się pochwalić, że powstaje 

stowarzyszenie „Aktywne Leszno”, którego jest członkiem. Poprosiła o wsparcie dla tego 

stowarzyszenia, gdyż pomysły i propozycje stowarzyszenia mogą się okazać pomocne dla gminy.  

Powiedziała, że na boisku w Lesznie zorganizowana została akcja mająca na celu uhonorowanie 

Roberta Lewandowskiego. Stwierdziła, że wszystko doskonale się udało, mimo, że akcja 

organizowana była w ostatniej chwili. Przyjechała telewizja z Niemiec, która relacjonowała akcję 

mieszkańców Leszna. W wydarzeniu uczestniczyło ok. 500 osób i dzięki temu udało się ułożyć 

napis LEWY.  Pomysłodawcą przedsięwzięcia był Pan Dawid Khan obecny na dzisiejszej sesji.  

Powiedziała, że dzięki tej akcji wiele osób w Polsce i nie tylko dowiedziało się, że jest takie miejsce 

jak Gmina Leszno, gdzie wychował się Robert Lewandowski. Wracając do stowarzyszenia 

powiedziała, że po zakończeniu procedury rejestrowej, stowarzyszenie będzie zajmować się 

pozyskiwaniem różnego rodzaju funduszy na organizację tego typu promocji gminy, jaka miała 

miejsce ostatnio oraz np. na reaktywację Jeziora Tomczyn czy stworzenie parku z amfiteatrem w 

Karpinku. Co do fanklubu Roberta Lewandowskiego, to dobrym miejscem na tą działalność byłaby 

stara hydrofornia, gdyż jest położona obok szkoły, przedszkola i boiska. Stwierdziła, że lokalizacja 

targowiska za GOPIK-iem, blisko boiska sportowego nie jest dobrym pomysłem i jej zadaniem 

należałoby znaleźć dla targowiska inne miejsce, np. na obrzeżach miejscowości. Zdaniem Pani 

radnej to miejsce jest idealne dla sportu. Chciałaby żeby w Lesznie powstało coś rodzaju wioski 

sportu i turystyki, gdyż teren KPN-u sąsiadujący z naszą gminą jest idealny dla tego typu 

działalności i należy to wykorzystać.  
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Pani Ewa Latoszek – radna powiedziała, że w imieniu p. Wójta, radnych oraz pracowników 

centrum zdrowia Medicor w Zaborowie zaprasza serdecznie na Białą Sobotę, która odbędzie się 7 

listopada br.. Biała Sobota organizowana jest po raz 14, ale po raz pierwszy będzie to akcja 

skierowana do dzieci i młodzieży zameldowanych w naszej gminie. W dniu 7 listopada będą 

bezpłatnie przyjmować tacy specjaliści jak: ortopeda, laryngolog, alergolog, dermatolog, okulista 

oraz fizjoterapeuci. Ponadto wykonywanych będzie szereg badań przesiewowych dla dzieci                     

i młodzieży. Ponadto na miejscu można będzie dobrać oprawki i zakupić okulary oraz wkładki 

ortopedyczne. Będzie stoisko ze zdrową żywnością oraz wolontariusze ze szkoły w Zaborowie będą 

promować zdrowy tryb życia. Biała Sobota odbędzie się pod hasłem „Żyj aktywnie i zdrowo”,                   

a aktywny tryb życia będą promować mali piłkarze z klubu sportowego Zaborowianka. 

Powiedziała, że w dniu dzisiejszym otrzymała za pośrednictwem mamy Pana Roberta 

Lewandowskiego koszulkę z autografem dla młodych piłkarzy z Zaborowianki. Stwierdziła, że 

dzięki obecności na sesji zaprzyjaźnionej telewizji informacja o koszulce dla Zaborowianki szybko 

dotrze do zainteresowanych. Podziękowała Panu Robertowi oraz jego mamie za ten gest.  

Na pytanie o wiek dzieci, które mogą skorzystać z usług medycznych w czasie Białej Soboty 

odpowiedziała, że akcja obejmuje dzieci w wieku od 0 do 18 lat zameldowane na terenie Gminy 

Leszno. Powiedziała, że informacje o tej akcji zostaną przekazane w lokalnej gazetce oraz na 

plakatach, które zostaną rozwieszone w całej gminie.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że zgłosiła się do niego Pani Iwona Białowiecka                

z firmy RSP „Białuty” jako do sołtysa, z informacją, że istniej możliwość zakupu żużlu po 5 zł za 

tonę. Powiedział, że jeśli ktoś byłby zainteresowany to należy się kontaktować z firmą RSP 

„Białuty”  

Pani Ewa Grot – radna zapytała, do kogo należy złożyć wniosek dotyczący nadania tytułu 

honorowego obywatela Robertowi Lewandowskiemu?  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że jeszcze nie zostało ustalone, kiedy 

będzie składany wniosek, więc radni nie mają przy sobie zebranych podpisów. Poprosił, żeby 

ustalić szczegóły po sesji.  

Ad.19 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 19:22. 

 

            Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Lesław Kuczyński 
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